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Frøsamlerne (som evt. vil tage et par andre organisationer med) vil gerne have foretræde for Udvalget for at 
forelægge den problemstilling, at enkeltpersoner og frivillige foreninger i forbindelse med bevillinger til 
diverse projekter - f.eks. genopdagelse, bevaring og dyrkning af gamle ærtesorter, æbler, grøntsager og 
diverse projekter under LAG-midlerne - kræver, at foreningerne selv udlægger ganske store beløb før de 
refunderes af bevillingsmyndigheden.
Det afholder nogen fra at gå i gang med samfundsnyttige projekter og i andre tilfælde belaster det vores 
privatøkonomi og kreditværdighed.

Det er problemstillingen.

Vores forslag til en evt. løsning kunne være, at der blev afsat en lille pulje til løbende at betale de udgifter, 
der er helt uproblematiske og veldokumenterede - puljen ville så blive tilbagebetalt, når de årlige eller 
halvanden årlige udbetalinger foreligger fra de bevilgende instanser.

Jeg forestiller mig, at når der er fastsat en dato, så vil vi samle et lille hold på måske tre personer ( - a 3 
minutter) fra Frøsamlerne, Bæredygtigt byggeri og et LAG-projekt som kan skitsere problemet for udvalget. 
Formanden for Frøsamlerne hedder Lila Towle, så hvis datoen passer os, så bliver det nok hende, som vil 
repræsentere os. 
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